
RT-2100 手動錫膏印刷機  Manual Stencil Printer 
尺寸   Dimension：600 × 460 × 120mm 

淨重   Net Weight：16 kgs 

最大可用 PCB尺寸 MAX. PCB Working Size：250 × 

350mm 

最大可用印刷框架 MAX. Printing Frame：300 x 400mm 

 

 

⚫ 特別適用打樣、試作、設計變更頻繁的少量多樣生
產使用。 

⚫ 標配附有四個圓柱磁鐵可以支撐 PCB四角，迅速且
準確移動到印刷位置。印刷網框(不是標配客戶自備)
夾持在框架上即可精準對位。 

⚫ 標配附有三條長底磁鐵可以穩定支撐大片或軟質
PCB，銅柱磁鐵配件亦是標配可適用雙面版印刷。 

⚫ RT2100是熱門選擇，有限預算下不犧牲準度且使用
簡單方便。 

⚫ 機身結構穩固，堅固耐用。 
 

  
⚫ RT2100 comes with four magnetic tooling pin holders and an assortment of tooling pins, 

making quick work of PCB setup and changeover. The frame-mounted stencil (not included) 

swivels into position to meet the PCB. Fine-tunable X, Y and theta axes provide accurate 

alignment of stencil holes to pads.   

⚫ Three magnetic bottom supports are included to provide stability for large or flexible PCBs 

during the printing process. Its large print area accommodates PCBs to 400x500mm 

(15.8”x19.7”). A magnetic fixture kit also included, is used to print two-sided boards.   

⚫ RT2100 is a popular choice for budget-conscious assemblers who don’t want to sacrifice 

precision, dependability and ease of use. Heavy-duty quality build: print weights 16kgs and 

measures 600x460x120mm.   

   


